



Product Benefits:

Plantain is a source of natural fiber ideal for intestinal transit and is also rich in minerals, especially potassium and calcium, as well as containing a large amount of vitamin B6 which is muscle tonic, and maintains the balance of blood sugar, in addition has a reasonable amount of starch or carbohydrates so important for energy. It does not contain gluten, which makes it ideal for people with celiac disease.



PLANTAIN CHIPS - SALTED

Ingredients:

Green plantain, vegetable oil (palm olein), salt.

item code: 81810040-25

UPC 627987511116 Qty 200 gr | 7.05 oz



PLANTAIN CHIPS - RIPE

Ingredients:

Ripe plantain, vegetable oil (palm olein).

item code: 81810020-25

UPC 627987511147 Qty 200 gr | 7.05 oz





Avantages Du Produit:

Le banane plantain est une source de fibres naturelles idéales pour le transit intestinal et est également riche en minéraux, notamment en potassium et en calcium, ainsi que contenant une grande quantité de vitamine B6 qui est tonique musculaire, et maintient l'équilibre de la glycémie, en plus à un quantité raisonnable d'amidon ou de glucides si importants pour l'énergie. Il ne contient pas de gluten, ce qui le rend idéal pour les personnes atteintes de la maladie coeliaque.



CHIPS DE PLANTAIN - SALÉE

Ingrédients:

Banane plantain, huile végétale (oléine de palme), sel.

code de l'article: 81810040-25

UPC 627987511116 Qté 200 gr | 7.05 oz



CHIPS DE PLANTAIN - MÛRE

Ingrédients:

Banane plantain mûre, huile végétale (oléine de palme).

code de l'article: 81810020-25

UPC 627987511147 Qté 200 gr | 7.05 oz

